



2021 ENROLLMENT GUIDE

中原工学院2021年 外国留学生 招生简章



联系人: 张缓缓
邮箱: 956491516@qq.com
电话: +86-371-62506957
手机: 13838376458
传真: +86-371-62506859
网址: <http://www.zut.edu.cn>
地址: 中国河南郑州市中原中路41号
邮政编码: 450007

Contact: ZHANG Huanhuan
Email: 956491516@qq.com
Tel.: +86-371-62506957
Mobile Phone: +86 13838376458
Fax: +86-371-62506859
Website: <http://www.zut.edu.cn>
Address: No.41 Middle Zhongyuan Road, Zhengzhou, Henan Province, China
Zip Code: 450007

ABOUT ZUT

学校概况 /

中原工学院位于少林功夫的发源地，中国历史文化名城——河南省省会郑州市。河南是华夏历史文明之源、是世界华人宗祖之根。河南区位优势，位居天地之中，是中国重要的综合交通枢纽和人流、物流、信息流中心，经济总量位居全国第5位。

ZUT is located in Zhengzhou which is the capital of Henan Province, the birthplace of Shaolin Kung Fu, and a historical and cultural city of China. Henan province is the source of Chinese history and civilization and the ancestral home of the Chinese people in the world. Henan has a advantageous location, which means it' s the center of China. Henan province is an important comprehensive transportation hub and the center of human flow, logistics and information flow in China. Its economic aggregate ranks the 5th in China.

中原工学院始建于1955年，是一所以工为主，纺织服装和航空技术学科特色鲜明，工、管、文、理、经、法、哲、史、艺等多学科协调发展的高水平特色骨干大学。学校占地107.33公顷，有专任教师1382人，各类学生2.3万余人。

Founded in 1955, ZUT is a high-level and characteristic backbone multidisciplinary university with a focus on engineering, distinct characteristics of textile, clothing and aviation technology, and coordinated development of engineering, management, liberal arts, science, economics, law, philosophy, history and art. The school covers an area of 107.33 hectares, with 1,382 full-time teachers and more than 23,000 students of all kinds.

中原工学院积极开展本科、硕士层次的外国留学生教育，培养了来自俄罗斯、乌克兰、韩国、意大利、日本、塔吉克斯坦、乌兹别克斯坦、土库曼斯坦、巴基斯坦、孟加拉国、埃及、尼泊尔、摩洛哥、越南、老挝等国家的本科和硕士外国留学生。

ZUT actively carries out education programs of foreign students in the bachelor's and master's level , and has been cultivating bachelor's and master's international students from Russia, Ukraine, South Korea, Italy, Japan, Tajikistan, Turkmenistan, Uzbekistan, Pakistan, Nepal, Bangladesh, Egypt, Morocco, Vietnam, Laos and other countries.



“
**ZHONGYUAN
UNIVERSITY
OF TECHNOLOGY**
”

TYPES AND SCALE OF PROGRAM

招生类别与规模



1. 硕士研究生:

2021年学校计划招收硕士留学生的专业及规模详见下表:

序号	专业名称	所在学院	学制	招生人数
1	纺织科学与工程	纺织学院	3	2
		纺织服装产业研究院	3	4
2	计算机科学与技术	计算机学院	3	2
		前沿信息技术研究院	3	3
3	旅游管理	外国语学院	3	3
4	材料科学与工程	材料与化工学院	3	5

2. 本科生:

招生专业为纺织工程, 学制4年, 招生人数10名, 专业所在学院为纺织服装产业研究院。

硕士研究生 本科生

Master's program
Bachelor's program

Master's program:

see the following table for the recruitment plan of majors and scale of postgraduate students in 2021:

No	Major	Department	Duration	Number
1	Textile Science and Engineering	School of Textile	3	2
		Textile and Apparel Industry Research Institute	3	4
2	Computer Science and Technology	School of Computer	3	2
		Frontier Information Technology Research Institute	3	3
3	Tourism Management	School of Foreign Languages	3	3
4	Materials Science and Engineering	School of Materials and Chemical Engineering	3	5

Bachelor's program:

The major opened to applicants is Textile Engineering set up by Textile and Garment Industry Research Institute, with 4 years of normal length of study and 10 intakes in total.

申请条件

APPLICATION REQUIREMENTS

(一) 基本条件

1. 年满18周岁的非中国籍公民, 身体健康, 无犯罪记录;
2. 遵守中国政府的法律法规, 遵守学校的规章制度;
3. 学习态度端正, 成绩优秀。

(二) 学历和年龄要求

1. 本科生项目申请人, 须具有高中毕业以上学历, 成绩优秀, 年龄一般不超过30周岁;
2. 硕士研究生项目申请人, 须具有大学本科以上学历或学士学位, 年龄一般不超过35周岁。

(三) 语言能力要求

1. 本科生和硕士研究生的授课语言均为英文, 非英语母语国家的申请人须提供英语水平证明或证书;
2. 具有一定的汉语基础。

(一) General Conditions

1. Non-Chinese citizens at least 18 years of age, in good health and without criminal record;
2. Abide by the laws and regulations of the Chinese government and the rules and regulations of the university;
3. Positive learning attitude and outstanding academic results.

(二) Education and Age Requirements

1. Applicants for undergraduate programs should have a high school diploma or above and an excellent academic records, and should be under the age of 30;
2. Applicants for postgraduate programs should hold a bachelor's degree or above and be under the age of 35.

(三) Language Proficiency Requirements

1. The language of instruction for undergraduate and graduate students is English. Applicants from non-native English speaking countries are required to provide proof or certificate of English proficiency;
2. Basic Chinese language ability is required.



FEES

收费标准 /



外国留学生收费标准（单位：人民币元）如下：

The fees standard for foreign students (unit: RMB) is as follows:

学生类别 Student Type	学费 Tuition	住宿费 Accommodation Fee
本科生 Undergraduate	15000元/学年/生 15,000 RMB /school year/student	2400元/学年/生 (双人间) 2400 RMB /school year/student (twin room)
硕士研究生 Postgraduate	20000元/学年/生 20,000 RMB /school year/student	

以上费用不包括：

1. 办理签证、居留证件、体检等费用；
2. 伙食费、电话费、医疗费、保险费、教材费等费用；
3. 教学计划外的实验、实习、参观旅游等费用。

The fees above exclude:

1. Fees for handling visa, residence permit, physical examination and other fees;
2. Food expenses, telephone charges, medical expenses, insurance fees, teaching materials fees and other fees;
3. Fees for experiment, internship, tour etc beyond the teaching plan.

INSURANCE

IN CHINA

在华保险 /



purchasing the
medical insurance
required

来华留学生每年必须按照国家有关规定和中原工学院要求投保。对未按照规定购买保险的，应限期投保，逾期不投保的，我校不予注册。

The international students must insure in accordance with the relevant national regulations and the requirements of ZUT every year. For those who fail to buy insurance according to the regulations, they should be insured within a time limit. For those who fail to buy insurance after the time limit will be not registered.



APPLICATION TIME

申请时间 /

本科生和硕士研究生申请时间均为2021年春季学期。

The application time for both undergraduate and postgraduate students is in the spring semester of 2021.



APPLICATION PROCESS

1. Submission of Material

Applicants are required to submit electronic documents in PDF format of the following materials to the school:

(1) Fill in the Application Form for Foreign Students of ZUT, form downloadurl:

<https://waiban.zut.edu.cn/info/1029/1974.htm>. The contents of the application form should not be filled in by handwriting. The signature should be signed by the applicant himself.

(2) Original passport of applicant;

(3) The original copy of the highest education certificate or a notarized copy (if the applicant is a student or employed, he/she must submit a study certificate or employment certificate issued by his/her school or employer), and a notarized Chinese or English translation of the non-Chinese and English text must be attached;

(4) Applicants to the bachelor's program must provide a transcript of their high school graduation; Applicants

for master's programs must provide transcripts for the bachelor's degree. Transcripts for each degree must be original or notarized. Non-Chinese and English transcripts must be accompanied by notarized Chinese or English translations;

(5) Applicants for the bachelor's program must provide a study plan of no less than 400 words; Applicants for master's programs should provide a study plan of more than 600 words and two letters of recommendation from associate professors or above;

(6) Students from non-native English speaking countries are required to provide proof of international English proficiency or equivalent language proficiency;

(7) The original or notarized copy of Foreigner Physical Examination Record and Blood Examination Report;

(8) The original certificate of non-criminal record or a notarized copy, and the notarized Chinese or English translation of the non-Chinese or English text shall be attached;

(9) Electronic JPG photo format with a size of 3.5*4.5CM.

2. Admission

Applicants should submit their application materials within the specified time, and the school will review and decide whether they are admitted or not. Admitted applicants will receive the Admission Notice and Visa Application Form for Foreigners to Study in China (Jw202).

3. Enrollment & Registration

(1) Admitted students shall apply for a study visa in China at the Chinese Embassy or Consulate in their host country with their ordinary passport, Admission Notice, Visa Application Form for Foreigners to Study in China (Jw202), Foreigner Physical Examination Record and Blood Examination Report. Students who come to China with other passports and visas will be deemed to waive their scholarship eligibility;

(2) Admitted students shall register and go through the registration procedures within the time specified by the university with their ordinary passport, Admission Notice and Visa Application Form for Foreigners to Study in China;

(3) If the student fails to register on time for some reason, he/she should ask for leave in written form with relevant supporting materials. In principle, the leave shall not exceed two weeks, and those who do not ask for leave or leave for longer than the prescribed period will be regarded as giving up the admission qualification automatically. Admitted students who arrive in Henan province in advance shall bare the cost of their own;

(4) If the admitted foreign freshmen are temporarily unable to enter China due to the national epidemic prevention and control policy, our university will handle the registration procedures for them after paying the tuition fee, and carry out the teaching work through the network teaching method.

APPLICATION PROCESS

申请程序 /

1. 提交材料

申请人须向学校提交以下材料的PDF格式电子文件:

(1) 申请人填写《中原工学院外国留学生入学申请表》, 表格下载网址: <https://waiban.zut.edu.cn/info/1029/1974.htm>. 申请表格内容不得手填, 签名处须由申请人本人签署;

(2) 申请人的护照原件;

(3) 最高学历证明原件或经过公证的复印件(如申请人为在校学生或已就业, 须另外提交本人所在学校或单位出具的在学证明或在职证明), 中英文以外文本须附上经过公证的中文或英文译文;

(4) 本科生项目申请人须提供高中毕业成绩单; 硕士研究生项目申请人须提供学士学习阶段成绩单, 以上各阶段成绩单须为原件或经过公证的复印件, 中、英文以外文本须附上经过公证的中文或英文译文;

(5) 本科生项目申请人须提供不少于400字的学习计划; 硕士研究生项目申请人须提供600字以上的学习计划和两封推荐信, 推荐人须为副教授及以上职称;

(6) 非英语母语国家学生须提供国际通用的英语水平证明或同等语言能力证明;

(7) 《外国人体格检查记录表》和血液检查报告单原件或经过公证的复印件;

(8) 无犯罪记录证明原件或经过公证的复印件, 非中、英文文本的须附上经过公证的中文或英文译文;

(9) 3.5x4.5CM的JPG格式电子照片。

2. 审核录取

申请者须在规定时间内提交申请材料, 经学校审核后决定是否录取。被录取的申请人将收到学校发出的《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》(JW202)。

3. 报到注册报到注册

(1) 被录取学生持本人普通护照、《录取通知书》《外国留学人员来华签证申请表》(JW202)、《外国人体格检查记录表》和血液检查报告单到中国驻其所在国使领馆申请来华学习签证。持其他类型护照和签证来华学习者, 均被视为自动放弃奖学金资格;

(2) 被录取学生持本人普通护照、《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》, 在学校规定的时间内到校报到并办理注册手续;

(3) 因故不能按期报到者, 应当以书面形式并附相关证明材料向学校请假。请假时间原则上不超过两周, 未请假或请假时间超过规定期限者, 均视为自动放弃入学资格。被录取学生提前来豫所发生的费用自理;

(4) 被录取的境外新生如因国家疫情防控政策原因暂无法入境来校报到的, 在完成学费缴纳后, 我校将为其办理注册手续并采取网络授课方式开展教学工作。



提交材料

Submitting materials



审核录取

Review and admission



报到注册

Registration

SCHOLARSHIP

奖学金 /



申请人可以申请的奖学金包括
(只能申请其中之一):

1. 河南省外国留学生政府奖学金

申请人根据学校提供的2021年度《河南省外国留学生政府奖学金项目》公布的资助标准、资助额度指标及要求填写申请表, 申请截止时间以学校具体通知为准。

2. 中原工学院外国留学生奖学金

申请人填写《中原工学院外国留学生奖学金》申请表, 申请中原工学院外国留学生奖学金。硕士研究生的资助标准为每生每学年2万元, 共资助3学年; 本科生的资助标准为每生每学年1.5万元, 共资助4学年, 申请截止时间以学校具体通知为准。



其他事项 /

申请人对申请材料的真实性负责, 一旦发现有任何弄虚作假行为, 学校将取消申请人的入学资格, 其他未尽事宜均按国家相关要求执行。

Scholarships available to applicants
include (one or the other only):

1. Government Scholarship for Foreign Students of Henan Province

Applicants should fill in the application form according to the financial aid criteria, quota and requirements published in the Henan Provincial Government Scholarship Program for Foreign Students in 2021 provided by the university. The application deadline is subject to the specific notice of the university.

2. Foreign Student Scholarship of ZUT

Applicants should fill in the application form for the Foreign Student Scholarship of ZUT and apply for the scholarship. The subsidy standard for postgraduate students is RMB 20,000 per academic year for a total of three academic years. The financial aid standard for undergraduates is 15,000 yuan per academic year for four academic years. The application deadline is subject to the specific notice of the university.

other matters

The applicant shall be responsible for the authenticity of the application materials. Once any fraud is found, the admission qualification of the applicant will be canceled by the university. All other matters not covered will be subject to the relevant requirements of the state.

